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ZAPISNIK 

S 41. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

41. sjednica VMO Škurinjska draga  održana je 25. 10. 2009. (srijeda) s početkom u 17:30 sati u 
prostorijama MO Škurinjska draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Kegalj, predsjednica VMO 
- Rajko Ban, zamjenik predsjednice VMO 
- Milan Mandić, član VMO 
- Ognjen Crnković , član VMO 
- Dragana Ivošević, tajnica MO 
 
Sjednici nije bila nazočna 
-    Perica Šunjić, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 40. sjednice Vijeća MO Škurinjska draga 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
  
1. IZVIJEŠĆE PREDSJEDNICE O SJEDNICI ODBORA ZA MJESNU SAMOUPRAVU 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA 
2. REALIZACIJA PROGRAMSKIH AKTIVNOSTI ZA 2009. -  SVETI NIKOLA 
3. RAZNO 

 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Nada Kegalj  izvijestila je članove Vijeća o sjednici Odbora za mjesnu samoupravu, na kojoj je 
ona govorila o problemima Mjesnog odbora, najviše o nedostatku parkirališnog prostora te o 
problemima veznim uz promet za vrijeme dok se gradi Auto cesta Rijeka Zagreb. Najavljeno je 
uvoñenje autobusne linije koja će ulaziti u Ulicu Rastočine Općenito se na toj sjednici govorilo o 
tome da Vijeća MO-a nemaju previše utjecaja na donošenje raznih odluka, odnosno da vrlo često 
nisu konzultirani o bitnim pitanjima iz oblasti urbanizma i slično. Svi prisutni vijećnici složili su se s 
time da je potrebno proširiti utjecaj i ingerencije mjesnih odbora.   
 
Takoñer je gospoña Kegalj izvijestila o uvidu koji je skupa sa Mandićem izvršila u stanje 
parkirališta u Porečkoj ulici te navela da bi zahtjev grañana bilo potrebno staviti u prioritete za 
2011. godinu 
 



  

 
Zaključak 
  
Izvještaj Nade Kegalj primljen je na znanje i usvojen. 
 
      
AD 2  
 
Članovi Vijeća su nakon kraće diskusije donijeli slijedeći 
 
Zaključak: 
 
- Pristupa se programskoj aktivnosti Sveti Nikola. U tu svrhu će se 7. 12. 2009. zakupiti 
      kazališna predstava u Teatru Kalvarija. Naslov predstave je Zubić Vila. Na nju su 
      pozvana sva djeca Mjesnog odbora, ali prije svega djeca koja pohañaju Osnovnu školu 
      Škurinje, i to ona od prvog do četvrtog razreda. Koordinatorica izmeñu MO-a i OŠ 
      Škurinje je Nada Kegalj.  
- Nakon predstave Sveti Nikola će djeci podijeliti slatkiše i igračke. Za nabavku slatkiša i 

igračaka zadužuje se predsjednica Vijeća i tajnica. 
- Za ovu programsku aktivnost potrošit će se predviñena su sredstva prema Programu 

rada.  
  

 
 
AD 3 
 
Pod točkom razno  
 

1. Zahtjev za odreñivanjem kasnijeg završetka radnog vremena 
        
Predsjednica je pročitala zahtjev za odreñivanjem kasnijeg završetka radnog vremena, i to do 
04,00 sati,  ugostiteljskog objekta bistro "Grbin", Osječka 62 radi poslovne večere.  Diskutirajući o 
ovoj točki dnevnog reda Vijeće je donijelo ovaj 
 
Zaključak: 
 
Odobrava se produženje radnog vremena bistrou "Grbin" 11. i 12. prosinca  prema 
zahtjevu. 
 
        

2. Obilježavanje konca godine 
 
Članovi Vijeća su nakon kraće diskusije donijeli ovaj  
 
 
Zaključak 
 
Iznos za reprezentaciju od 1.500,00 utrošit će se za na način da se priredi zakuska za 
članove Vijeća i njihove goste do 15. prosinca 2009. godine.  
 
  

3. Obavijest  Autotroleja 
 
Tajnica je obavijestila nazočne o tome da se pristupilo izradi prijedloga nove mreže linija na 
području Grada Rijeke u sklopu kojega će se razmatrati i prijedlog Vijeća da se uvede autobusna 
linija u Ulicu Rastočine. Ova informacija primljena je na znanje. 

 
 
     
 
 



  

 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednca VMO Škurinjska draga: 
 

               Dragana Ivošević                       Nada Kegalj 
 
 
 

 

 
 
 


